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OBIEKT NA SPRZEDAŻ
pow. całkowita: 1,600 m2, pow. działki: 860 m2,

PRZYBIERNÓW

Cena 450 000 zł

Oferta Bezpośrednia prowizję w całości pokrywa strona sprzedająca. Do sprzedania przedwojenny hotel wraz z
całą infrastrukturą gastronomiczną położony w Przybiernowie w centrum miasta. Po wojnie pełnił funkcję kina
oraz lokalu gastronomiczno-usługowego. Na dzień dzisiejszy nieruchomość została przygotowana do
generalnego remontu. Zostały wykonane wszystkie ekspertyzy budowlane jak i projekt rozbudowy i aranżacji
obiektu do przystosowania go na usługi hotelarskie i gastronomie. Architekt zaplanował 28 miejsc
noclegowych w 16 pokojach rozmieszczone na trzech kondygnacjach nadziemnych, w części hotelowej,
recepcję, części biurowe, kuchnie wraz z całym ciągiem gastronomiczno-produkcyjnym, salę weselną z
sanitariatami. Wszystkie media są wprowadzone do budynku. W środku zostały zbite wszystkie tynki celem
oceny jakości murów, odkryto również stropy wszystkich kondygnacji. Właściciel wymienił cały dach na nowy
który został pokryty dachówką cementową. W budynku zostały również wymienione okna , na piętrach na
PCV, na parterze na aluminium. Aktualny operat do wglądu dla zainteresowanych osób. Zaplanowano jedno
miejsce parkingowe dla osób niepełnosprawnych oraz 9 miejsc postojowych zgodnych z decyzją o warunkach
zabudowy. Inwestycja nie leży w strefie ochrony konserwatorskiej oraz obiekt nie jest wpisany do rejestru
zabytków zgodnie z decyzją Wojewódzkiego Urzędu Ochrony Zabytków w Szczecinie ZN-4150/08/2009 z dnia
28.10.2009 roku. Planowana Inwestycja nie wpływa na Środowisko. Zainteresowane osoby zapraszam do
kontaktu za maklerem prowadzącym.

Direct Direct Selling wird vom Verkäufer übernommen. Zum Verkauf steht das Vorkriegshotel mit der
gesamten gastronomischen Infrastruktur in Przybiernow im Stadtzentrum. Nach dem Krieg diente er als Kino-
und Gastronomieservicezentrum. Ab heute ist das Objekt für die Generalrenovierung vorbereitet. Alle
Baugenehmigungen wurden durchgeführt sowie das Projekt der Erweiterung und Einrichtung der Anlage, um
es für Hoteldienstleistungen und Gastronomie unterzubringen. Der Architekt plante 28 Betten in 16 Räumen,
verteilt auf drei Stockwerke über dem Boden, im Hotelteil, an der Rezeption, an den Büroteilen, an den
Küchen entlang der gesamten gastronomischen Produktionslinie, an dem Hochzeitssaal mit Sanitäranlagen.
Alle Medien werden in das Gebäude gelegt. In der Mitte befanden sich alle verputzten Wände, um die Qualität
der Wände zu beurteilen, auch die Fußböden aller Stockwerke wurden entdeckt. Der Eigentümer ersetzte das
gesamte Dach durch ein neues, das mit Zementfliesen verkleidet war. Im Gebäude gibt es auch Fenster, auf
PVC-Böden, im Erdgeschoss auf Aluminium. Die aktuelle Oper für Einblicke für Interessierte. Ein Parkplatz für
Behinderte und ein Stellplatz entsprechend der Entscheidung über die Baubedingungen waren geplant. Die
Investition ist nicht im Naturschutzgebiet und das Objekt ist nicht im Denkmelderegister aufgeführt, so die
Entscheidung des Woiwodschaftsamtes für Denkmalschutz in Stettin ZN-4150/08/2009 vom 28.10.2009. Die
geplante Investition hat keinen Einfluss auf die Umwelt. Interessierte wenden sich bitte an den Skontroführer.

Direct Direct Selling is covered by the seller. For sale the pre-war hotel with the whole catering infrastructure
located in Przybiernow in the city center. After the war, he served as a cinema and gastronomic-service
center. As of today the property was prepared for general renovation. All construction expertises were carried
out as well as the project of extension and arrangement of the object to be adapted for hotel services and
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gastronomy. The architect planned 28 beds in 16 rooms spread over three floors above ground, in the hotel
part, reception, office parts, kitchens along the entire gastronomic-production line, the wedding hall with
sanitary facilities. All media is put into the building. In the center were all the plaster walls to assess the
quality of the walls, the floors of all floors were also discovered. The owner replaced the whole roof for a new
one which was covered with cement tile. In the building there are also windows, on floors on PVC, on the
ground floor on aluminum. The current opera for insights for interested parties. One parking place for disabled
people and one parking space in accordance with the decision on building conditions were planned. The
investment is not in the conservation area and the object is not listed in the register of monuments according
to the decision of the Voivodship Office for the Protection of Monuments in Szczecin ZN-4150/08/2009 dated
28.10.2009. The planned investment does not affect the Environment. Interested person please contact to the
lead broker.

Symbol MOJ21281 Symbol SWO 336621

Rodzaj nieruchomości OBIEKT Rodzaj transakcji SPRZEDAŻ

Status AKTUALNA Rodzaj rynku WTÓRNY

Cena 450 000 PLN Cena w EURO 98 640 €

Cena w USD 115 470 $ Cena za m2 281 PLN

Cena negocjowana JEST Kraj POLSKA

Województwo ZACHODNIOPOMORSKIE Powiat GOLENIOWSKI

Gmina PRZYBIERNÓW Miejscowość PRZYBIERNÓW

Prawobrzeże /lewobrzeże PRAWOBRZEŻE Powierzchnia całkowita 1 600 m²

Powierzchnia działki 860 m² Rodzaj obiektu SPORTOWO-REKREACYJNY

Rok budowy 1905 Droga dojazdowa ASFALTOWA

Liczba pięter [wliczając
parter] 3 Forma własności WŁASNOŚĆ

Krzysztof Pulut
właściciel

605 686 770
krzysiek@mojdom-nieruchomosci.pl

Więcej ofert na stronie www.mojdom-nieruchomosci.pl


